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UEBERT & BEBE ANGEL

Met jaren voltijds kerkdienst pionieren enleiden Uebert and 
BeBe Angel stemmen in het afkondigen van het Goed Nieuws 
van God Zijn genade(Euaggelion) en de profetisch rond de wereld. 
Zezijn best-selling auteurs van Spiritual Warfare, Intima-
cy, Prayer Banks, Supernatural Power of The Believer, etc. 
Uebert and BeBe Angel zijn internationaal-gezocht conferen-
tie sprekers en  worden als globaal leiders hoog gewaardeerd 
voor hun visie , innovatie en vrijmoedigheid. Ze hebben als 
oprichters van de Good News kerk(Spirit Embassy) en die het 
ambt van profeet bekleden miljoenen levens beïnvloed met 
hun passie om zielen te winnen door de openbaring van het 
Goed Nieuws van God Zijn genade(Euaggelion) te brengen.
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maandag 1 november Ik Ben Gods Oogappel

Deuteronomium 32:10
Hij beschermde Israël in de wil-
dernis, in een streek die huilt 
van eenzaamheid, als zijn eigen 
oogappel.  

God is de typische lover en Hij verlangt 
naar intimiteit met u. Als u dit begrijpt en 
Zijn Woord leest zult u zien dat het een 
liefdesbrief voor u is . Hij gebruikt woor-
den zoals ons vers voor vandaag om Zijn 
ondoorgrondelijke dieptes van liefde 
voor u uit te drukken. U bent Zijn “oogap-
pel”, een Hebreeuwse woord dat letter-
lijk wordt vertaald als “de kleine man 
van het oog.” Hij negeert u niet , u bent 
niet onzichtbaar. God,Die in de Hemel 
zit met de aarde als Zijn voetbank, 
waakt voortdurend over u.  Hallelujah!
De Bijbel zegt dat de ogen van de 
Heere te zuiver Zijn om iets kwaadaar-
dig te zien.  Dat betekent dat Hij niets 

slecht ziet als Hij naar u kijkt. Hij ziet enkel wat goed en mooi is in u. Hij 
ziet Zijn eigen gerechtigheid in u. U bent degene waarvan Hij houdt 
,boven alles. U bent het beeld die Hij ziet in het centrum van Zijn ogen. 
En zoals iemand met ware liefde wilt Hij ook het beeld of oogappel 
van uw ogen zijn. Hij wilt ook Zichzelf zien in uw ogen. Maar hoe kijkt u 
met liefde naar een onzichtbare God?  Dat doet u door in Zijn Woord 
te kijken. Als u Zijn Woord ziet,kijkt u naar het beeld van uw Geliefde.  

PROFETISCHE WOORD
Ik ben afgeschermd,bewaakt en beschermd door God. Iemand 
die mij aanvalt valt het oogappel van God aan. Als Hij naar me 
kijkt,ziet Hij alles wat goed,puur en mooi is in me.  Hij houdt van 
me boven alles.  

VERDER STUDIE
Habakkuk 1:13; 2 Korintiërs 5:21
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dinsdag 2 november De Kracht Van Geloof

Openbaring  12:11
En zij hebben hem overwonnen 
door het bloed van het Lam en 
door het woord van hun getuigenis

Er is een wet is Fysica dat zegt, 
“voor elke handling is er een geli-
jke tegenovergestelde reactie.” Er is 
echter een wet die meer superiorite-
it heeft dan de wetten van Fysica of 
andere natuurlijke wetten. Het is de 
wet van geloof.  De wet dat zegt dat 
er iets is wat u in de natuurlijke wereld 
kan doen-een kracht die u kunt uitoe-
fenen-die een groter spiritueel reactie 
zal veroorzaken. Geloof maakt het 
mogelijk. Als u gelooft wat God over 
u zegt is er een overeenkomende 
handling dat u kunt doen die een spi-
ritueel reactie in de gang zal zetten 
voor uw mirakel. De Bijbel zegt dat 
we de overwinning hebben door het 

woord van onze getuigenis. Veel christenen begrijpen dit vers niet. Ze 
denken dat het betekent dat we na de overwinning tegen een moe-
ilijkheid mogen getuigen. Het is niet wat het vers zegt. Het zegt dat u 
de overwinning hebt door het woord van uw getuigenis. Ziet u,geloof 
is geen reactie na een overwinning. Het is proactief.  Het is een kracht 
die over elke obstakel wint als het toegepast wordt. U moet dus niet 
wachten tot de pijn weg is om een getuigenis van genezing te geven. 
U hoeft niet te wachten tot u dat miljoen euro in de bank ziek te zeg-
gen dat u rijk bent. U kunt getuigen van uw permanente verblijf in een 
land van uw keuze voordat u de visa zelfs ziet. Pas de wet van geloof 
toe en uw mirakel zal manifesteren door het woord van uw getuigenis. 

PROFETISCHE WOORD
Mijn mirakel is in mijn woorden. Ik stap in mijn toekomst en 
neem elke zegen waarop mijn naam geschreven is. Succes is 
van mij. Rijkdom is van mij.  Genezing is van mij. Vrede is van 
mij.  Overwinning is van mij in de machtig naam van Jezus.  

VERDER STUDIE
Marcus 9:23; Romeinen 10:8
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woensdag 3 november Kies Voor Vreugde

Mattheus 6:34
Wees dan niet bezorgd over de 
dag van morgen, want de dag van 
morgen zal voor zichzelf zorgen

U bent geen gewone mens. Er is niets 
alledaags over u. Gewone mensen 
worden in dienst geplaats voor een 
aantal dagen. Uw dagen zijn echter 
in dienst van u.  Gewone mensen sla-
pen met angst over wat morgen zal 
gebeuren.  Ze worden ‘s morgens met 
zorgen wakker over wat die dag zal 
gebeuren. Maar dit is uw leven niet. 
Het vers voor vandaag zegt dat mor-
gen in dienst door God wordt geplaats 
om voor zichzelf zorgen te maken.  

“Vandaag” heeft zijn eigen opdracht 
gekregen. Het wordt gemaakt om 
een houder van uw vreugde te 
zijn.  De Bijbel zegt, “Dit is de dag 

dat de Heere heeft gemaakt.”  Uw plicht is om daarin zich te ver-
heugen. Vandaag bestaat om een ruimte in tijd te geven waarin 
u blij kunt zijn. Geen een seconde wordt gegeven aan bezorgd zi-
jn,angst of twijfel. Als u naar de klok kijk,zie het niet meer als maar 
minuten die voorbij gaan. In plaats daarvan,weet dat u elke dag 
86,400 seconden heeft om vreugde te ervaren en ontdekken.  

PROFETISCHE WOORD
God heeft deze dag gemaakt als een houder van mijn vreugde.  
Ik zal geen moment van verspillen aan gedachten van angst. 
Bezorgd zijn is ver van me. Ik leef een leven van verwachte vreu-
gde.  Ik zal elke seconde van deze dag voor vreugde kiezen.

VERDER STUDIE
Psalm 118:24; Filippenzen 4:4
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donderdag 4 november Uw Profetisch Visie Bord

Genesis 1:2-3
De aarde nu was woest en leeg, en 
duisternis lag over de watervloed; 
en de Geest van God zweefde 
boven het water. 3En God zei:Laat 
er licht zijn!

De Bijbel zegt dat in het begin de 
Geest van God boven het water 
zweefde. Het woord zweefde betek-
ent te denken in constante verbeeld-
ing van een uitkomst. U werd dezelf-
de bovennatuurlijke kracht van God 
gegeven.  U hebt ook het vermogen 
om te denken in constante verbeeld-
ing van een uitkomst. Dit voor uw in 
vorm van mompelen. Dit is wat echte 
meditatie doet. De heilige Geest was 
dus aan het mediteren.  Hij dacht diep 
na over de uitkomst die Hij wilde. Door 
Zijn verbeelding maakte Hij de wereld 
als een afbeelding in Zijn gedachten.  

Hij verklaarde dingen die Hij zag en bracht ze tot bestaan. Als chris-
tenen hebben we een superieur manier van meditatie. We zeggen niet 
wat we denken zoals we mediteren,als de wereld het doet. In plaats 
daarvan vullen we ons gedachten met het woord van God dat met 
ons gewenste toekomst heeft te maken. We momperen,praten tegen 
onszelf en zeggen de dingen dat we willen doen,zien en worden. Uw 
gedachten zijn de visual bord voor uw toekomst.  Het maakt niet uit 
hoe groot het is,als u erover kunt denken,kunt u het ook doen. Neem 
een foto van uw toekomst door de lens van het Woord. Maak het in 
uw gedachten met uw verbeelding. Dan spreek het tot bestaan.  

PROFETISCHE WOORD
Ik ben voorzien van bovennatuurlijke bekwaamheid om de 
toekomst dat ik wil te zien,het in mijn profetisch verbeelding te 
maken en het tot bestaan te spreken.  Als ik het in mijn ge-
dachten kan hebben kan ik het in mijn wereld creëren.  

VERDER STUDIE
Jozua 1:8; Efeziërs 3:20
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vrijdag 5 november Mijn Smaak Is Veranderd

Lukas 8:35
Ze gingen op weg om te zien wat 
er gebeurd was, en ze kwamen bij 
Jezus en vonden de man van wie 
de demonen uitgegaan waren, 
zittend aan de voeten van Jezus, 
gekleed en goed bij zijn verstand…

Wist u dat wereld-klasse luchtvaart or-
ganisaties altijd zout op de vliegtuig heb-
ben? U hebt het misschien al gezien als 
u ooit op een vliegtuig bent geweest, 
maar misschien besefte u wat u zag niet. 
Als u met Economy class vliegt stapt u 
door een deel waarin -bijna altijd-enkel 
een paar mensen zitten.  Het noemt First 
class. In dit zaal zit alles anders uit.  Het 
materiaal en regeling van de zetels is an-
ders en van betere kwaliteit dan die in 
Economy. De accessoires en uitrustingen 
zijn gemaakt met een persoon van een 
bepaalde klasse in gedachten. First class 

is ontworpen voor een persoon met een bepaalde stijl en smaak 
die persoon is u. We zeggen altijd dat Spirit Embassy een kerk van klasse is. 
Er is iets over ons dat ons van anderen afzondert,een bepaalde openbaring 
die we moeten begrijpen. De persoon in ons vers van vandaag, die bezat 
was door demonen,begreep het ook. Voor zijn ontmoeting met Jezus leef-
de hij op een onverzorgde manier. De manier waarop hij leefde toonde 
zijn spiritueel conditie. Maar na zijn redding werd hij zout.  De eerste ding 
dat veranderd was zijn mode,zijn smaak van stijl,hoe hij zich omkleed.  Als 
u een ontmoeting met Jezus hebt is er een zichtbare transformatie.  Hoe u 
van buiten eruit ziet zou moeten tonen dat er van binnen iets is gebeurd. U 
bent niet mee ren “economy” persoon. U bent First class,degene die ande-
re mensen  inspireert. 

PROFETISCHE WOORD
Mijn leven wordt geüpgraded op dit moment. Mijn ogen zijn ge-
opend naar de kwaliteit van het leven dat voor me wordt ge-
maakt als een kind van God.  Ik kopieer wel de kwaliteit, maar 
zonder te ver boven de beheer van mijn geld te gaan. Ik ben 
zout. Er is niets smaakloos over mijn leven.  Ik ben de smaak en 
mijn stijl verandert nu.  

VERDER STUDIE: Mattheus 5:13
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zaterdag 6 november Beter Dan Chocolade

Mattheus 18:2-4
2 En Jezus riep een kind bij Zich 
en zette dat in hun midden. 3En 
Hij zei: Voorwaar, Ik zeg u: Als u 
zich niet verandert en wordt als de 
kinderen, zult u het Koninkrijk der 
hemelen beslist niet binnengaan. 4 
Wie zich dan zal vernederen als dit 
kind, die is de belangrijkste in het 
Koninkrijk der hemelen.

U hebt het vermogen om als rijk en zelfs 
rijker te zijn dan Mark Zuckerberg. U moet 
geen “side hustle” doen of meer uren 
gaan werken. U hebt alle bronnen om het 
nu te doen. Het is een superkracht dat u in 
bezit heeft en die veel mensen niet geb-
ruiken. Ja,het is God-gegeven genade die 
beschikbaar is voor uw voordeel.  Dit Kon-
inkrijk- bezit is een zichtbare handelsmerk 
voor elke christen. In feiten is het onmogeli-
jk om gevuld te zijn met de Heilige Geest 
en niet rijk te worden. Wat is dit superkracht 

om u elke dag rijker dan Mark Zuckerberg te maken? Een glimlach.  Wist u dat 
kinderen meer dan 400 keer per dag glimlachen? Het is onmogelijk om naast 
een glimlachende kind te blijven en nog ongelukkig te zijn. Een onderzoek 
ontdekte dat het heel moeilijk is om te fronsen naast iemand die glimlacht. 
Glimlachen is besmettelijk. Glimlachen is een krachtvolle stimulans voor het 
deel van uw brein dat met plezier te maken heeft. Het laat feel-good hormone 
los zelfs als u een geforceerd glimlach toont. Chocolade,een bekende produ-
cent van plezier komt als tweede na de kracht van uw glimlach. Britse onder-
zoekers ontdekten dat een glimlach hetzelfde graad stimulatie produceert als 
2000 chocolade repen.  Dezelfde onderzoek ontdekte dat u dezelfde plezier 
zou hebben als u 16 000euro ontvangt.  Dat is bijna $25k voor één glimlach.  
Word als een kleine kind door elke dag uw leven te verrijken met een glimlach.  

PROFETISCHE WOORD 
De Geest van God verrijkt me met vreugde,herstelt mijn ziel en 
geeft kracht naar mijn lichaam. Mijn glimlach is bewijs van mijn 
grootheid.  Mijn glimlach brengt goede nieuws. Ik laat de vreu-
gde van God los terwijl ik glimlach en ik besmet mijn omgeving 
met Zijn aanwezigheid.  Mijn immuun systeem is energiek en 
mijn verdediging is versterkt. Ik maak de duivel verwaard.  

VERDER STUDIE: Psalm 89:1; 96:1
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zondag 7 november God Is Mijn Beste Vriend

Johannes 15:15
Ik noem jullie geen dienaren  meer, 
want een dienaar weet niet wat de 
plannen van zijn heer zijn. Maar Ik 
noem jullie vrienden. Want alles 
wat de Vader aan Mij heeft ver-
teld, heb Ik ook aan jullie verteld.

Het is mogelijk om Gods vriend te zijn. 
Het is zelfs niet enkel mogelijk,maar ons 
recht als kinderen van God. Dit vers 
geeft ons een sleutel om het geheim 
van vriendschap met God te begrijpen 
en God geeft het zelf aan ons door Je-
zus. hij zegt tegen ons Zijn volgers, “Ik 
noem jullie vrienden. Want alles wat de 
Vader aan Mij heeft verteld, heb Ik ook 
aan jullie verteld.” God zegt, “U bent 
Mijn vriend omdat u mijn Woord kent.”
Ziet u hoe gemakkelijk het is om 
Gods vriend te zijn? Zijn vriend is 

degene die klaar is om te horen wat God wilt zeggen ,degene met 
wie Hij zijn geheimen deelt. De kerk in het algemeen heeft de ken-
nis van God als liefde(Agape). We moeten ook begrijpen dat buiten 
Zijn agape liefde, God Zijn liefde ook door vriendschappelijke lief-
de in ons hart laat zien(phileo). Hij toont Zijn affectie voor u door Zijn 
Woord met u te delen. U toont uw gereedheid om Zijn vriend te zijn 
en Zijn affectie te krijgen als u aandacht aan Zijn Woord geeft.  U 
toont interesse in wat Hem interesseert en wat God interesseert meer 
dan alles is dat Zijn Woord wordt gehoord en geloofd. Zelfs terwi-
jl u dit Goede Nieuws vandaag leest wordt u een vriend van God. 

PROFETISCHE WOORD
De Heere vindt rust met me. Ik ben Zijn vertrouwde vriend aan 
wie Hij Zijn geheimen vertelt.  Ik ontvang Zijn affectie door Zijn 
Woord met vreugde te ontvangen. Ik ben altijd klaar om te 
horen wat Hij met mij wilt delen. Ik ben Gods bestie.  

VERDER STUDIE
1 Johannes 4:8; Romeinen 5:5; 1 Korintiërs  2:10
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maandag 8 november Sla De Strijd Over

Filippenzen 1:7
Het spreekt eigenlijk vanzelf dat ik 
zo over u denk, want u hebt een 
bijzondere plaats in mijn hart. Im-
mers, of ik nu gevangen zit of in 
vrijheid het geloof in Jezus Christus 
verdedig en verkondig, u deelt mee 
in de genade die God mij bewijst.

Er zijn twee manieren om succesvol 
te zijn in het leven :u kunt worstelen 
om naar de top te gaan of u kunt 
van de top beginnen.  Elke persoon 
die in een plaats van succes is heeft 
littekens te laten zien. Ze zullen hun 
mogelijkheden vertellen en hun mis-
lukkingen. Ze zullen over hun fouten 
en teleurstellingen praten. Hun suc-
ces was een opwaartse tocht op een 
heuvel, maar het was een moeilijke 
gevecht voor de overwinning. U mag 
kiezen om op dit pad te wandelen, 

maar er is een betere weg.  Mentorschap is een bewezen prototype. 
Jezus gebruikte de methode van mentorschap toen Hij de twaalf 
discipelen koos, zelfs u en ik, om Zijn manier van leven te volgen. Een 
mentor is een korte weg naar succes.  Met een mentor in uw leven 
zal u niet van de ‘nul stap’ beginnen.  Hun plafond wordt uw vloer. U 
profiteert van hun succes zonder te worstelen. Dit is wat Apostel Pau-
lus wilt zeggen met “u deelt mee in de genade”. Vandaag is genade 
aan u gegeven om uw mentor te identificeren ,die ene persoon met 
wiens kennis u zal leven ,de persoon met de niveau van succes die 
u ook wilt bereiken, wiens genade uw katapult naar de top zal zijn. 

PROFETISCHE WOORD
De genade van bovennatuurlijke kracht is actief in mijn leven. 
Wat mensen voor maanden en jaren doen, doe ik in een kort-
ere tijd. Mijn ogen zijn open om de mensen die mij zullen helpen 
te kunnen zien. Ik wandel op een al gerede pad. Ik zal met 
geen instructie missen. Ik zal respect geven aan de persoon die 
mij naar bloei leidt.

VERDER STUDIE: Jakobus 4:6 
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dinsdag 9 november Denken Aan Mogelijkheden

Romeinen 13:11
U moet niet vergeten in wat voor 
tijd wij leven. Het is tijd om wakker 
te worden. Sta op! Onze bevrijding 
is nu dichterbij dan toen wij pas 
gelovig werden. 

Er is een vier-letter woord die meer 
krachtig is dan elke probleem die u 
tegenkomt.  Het heeft het vermogen 
om uw prospect te veranderen van 
gebrek tot overvloed,  mislukking tot 
overwinning, ziekte tot genezing en 
teleurstelling tot hoop. Het is wel voor-
zien van verwachting, overvloedig in 
anticipatie en zwanger met mogeli-
jkheid. Het is de krach van “toch”. Pro-
feet Habakuk stelde het goed voor.  Hij 
zei, “ Al zou de vijgenboom niet bloei-
en en de wijnstok geen druiven oplev-
eren, al zou de oogst van de olijfboom 
teleurstellen en de akker geen voedsel 

geven, al zouden alle schapen uit de schaapskooien verdwenen zijn 
en geen runderen meer in de stal staan,tóch zal ik mij verheugen in de 
Here en juichen over God die mij redt!” Halleluja! Wat heeft u de moed 
om in verwachting te blijven als alles stil lijkt te staan, als u leven met 
mislukking is omringd ,alles u niets van uw harde werk kunt tonen, als 
de economie slecht is, als er veel negatieve mensen rondom u zijn? U 
moet dan het podium voor de God van uw redding vrijmaken. Hij is een 
goede vader en Hij wilt enkel het geode voor u. Zolang Hij in u leven is 
en u nog toegang tot zijn Woord heeft zou en kunt u alle goede dingen 
moeten verwachten. Alles wat onmogelijk lijkt is een leugen. Geloof en 
u wilt getuigen van de goedheid van de Heere.

  

PROFETISCHE WOORD
Ik ben niet tegengehouden door mijn huidige omstandigheden 
omdat ik een kind van God ben. Ik verwacht dus dat elke 
goede dingen gebeuren. Ik zal de juiste mogelijkheden nooit 
missen en ik zal altijd toegang hebben naar wat van me is. Ik 
denk enkel over mogelijkheden en ik ben doe wat onmogelijk 
lijkt. Mijn God zal altijd boven mijn verwachtingen gaan.  

VERDER STUDIE:Habakkuk 3:17; Romeinen 10:8,10
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woensdag 10 november Genade Aan De Slag

1 Korintiërs 15:10
Maar wat ik ben, ben ik omdat 
God zo goed voor mij is geweest. 
En dat was niet tevergeefs, want ik 
heb harder gewerkt dan de andere 
apostelen. Toch heb ik dat niet zelf 
gedaan, maar God deed het door 
zijn genade.

Ik ga een geheim aan u vertellen dat uw 
zaak, ministerie, relaties en leven zal veran-
deren. We geloven in nijver te zijn in zaken en 
de Heer Zichzelf zegt dat we zaken moeten 
doen tot Hij komt. Er moet wel een verschil 
te zien tussen hoe ,we zaken als christenen 
doen en hoe de wereld het doet.  Waarom 
moeten we bidden voor wat de wereld krijgt 
zonder gebed als we kunnen werken uit een 
positie van rust.  Er is een bovennatuurlijke 
voordeel die u aan de op brengt in het lev-
en.  Het is de voordeel van genade.   Apostel 
Paulus zegt het zo : “Ik heb harder gewerkt 
dan de andere apostelen. Toch heb ik dat 
niet zelf gedaan, maar God deed het door 

zijn genade.” Hallelujah! U kunt een werkgever van genade worden. Het woord van 
God zegt dat alle genade(alle gunste en zegenen) van u zijn als de Koninkrijke zak-
en centraal staan in uw leven. U bent in een positie voor dit soort genade als u een 
gever bent,alle gunst en zegenen werken voor u. Er is genade om winstgevende 
zaak ideeën te krijgen, genade om klanten te hebben, genade om uw zaak naar 
een niveau te doen stijgen, genade voor markthandel ,genade voor uw pro-
ducten favorieten van de publiek te worden en verkocht te worden, genade voor 
groei ,genade om uw sector te domineren, genade om een goede echtgenoot te 
vinden, genade om zwanger te worden.  Er zijn alle soorten genade. U moet enkel 
geloven en zeg de genade dat u wilt. Er is genade voor wat dan ook u nodig hebt. 

PROFETISCHE WOORD
Ik weiger om te worstelen. Door de genade van God, functioneer 
ik uit een plaats van rust. Ik heb de zalvering voor uitstekendheid 
en invloed op de marktplaats. Ik ben een magneet van bronnen.  
Gunst trekt me aan tot de juiste relaties.  Ik heb genade voor vrucht-
baarheid, er is geen onvruchtbaarheid in mijn leven. Er is een grote 
vraag naar mijn producten ,mijn diensten zijn essentieel ,contract-
en zoeken me, klanten hebben is geen moeilijkheid voor me en 
geld loopt naar mijn account. 
  
VERDER STUDIE: 2 Korintiërs 9:7-8 AMPC; 2 Korintiërs 4:13; Hebreeën 4:16
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donderdag 11 november Beheerder Van Woorden

Hebreeën 11:3; 2 Korintiërs 4:13
Door het geloof weten wij dat het 
heelal door een woord van God 
gemaakt is, dat het zichtbare uit 
het onzichtbare is voortgekomen.
 Wij geloven dat God voor ons zal 
zorgen, zoals in de Boeken staat: 
‘Ik geloof en daarom spreek ik.’

Een kunst galerij is vol speciale kunst-
werken die niet op alle plaatsen te vinden 
zijn. Daarom reizen mensen van ver om 
enkel naar die werken te kunnen staren 
terwijl ze op de muur hangt.  Het is de 
plicht van de beheerder om de werken 
van beste kwaliteit te identificeren, se-
lecteren en verzamelen en daarna ze te 
rangschikken zodat de presentatie een 
thema kan laten zien. Op een bepaalde 
manier,God heeft u de kracht gegeven 
om uw leven te beheren.  Hoe doet u 
dat? Door woorden met kwaliteit te iden-

tificeren ,selecteren en verzamelen en daarna ze te rangschikken zodat u 
uw leven presenteert zoals u wilt. Uw woorden omlijsten uw leven. Daarom 
is het belangrijk om bewust te zijn-welbewust en opzettelijk-met wat u zegt. 
Praat niet zo veel. In plaats daarvan, selecteer en identificeer de woorden 
waarvan u het meest profiteert. Er zijn dingen dat een christen moet zeggen 
en niet mag zeggen want u maakt wat u zegt.  Uw leven is een product van 
uw leven en woorden die u las en geloofde.  Als u leven totaal verschilt van 
wat u wilt is het goede nieuws dat u het kunt veranderen. Word een be-
heerder van woorden.nu, terwijl u dit leest, krijgt u genade- een zalving-om 
de juiste woorden te kunnen kiezen voor de galerij van uw leven. 

PROFETISCHE WOORD
Ik ben een beheerder van woorden. Mijn woorden zijn opzetteli-
jk en krachtvol. Als ik spreek, spreek ik zoals God het doet en 
ik breng dingen die ik wil tot bestaan. Dus, voor dat ik spreek, 
beoefen ik de gedachten van Christus in me en identificeer, se-
lecteer en omlijst in mijn gedachten de woorden waarvan ik en 
degenen met me zullen profiteren. Mijn leven is een kunstwerk 
en mijn succes is gegarandeerd. 
 
VERDER STUDIE: Johannes 6:63; Kolossenzen 4:6
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vrijdag 12 november Mogelijke Vrede

Romeinen 12:18
Leef, zo mogelijk, voor zover het 
van u afhangt, in vrede met alle 
mensen.

Er zijn mensen die mogelijk zal zijn of 
zelfs al lastig zijn om mee te leven. Ze 
zijn van karakter brommerig en lijken 
altijd te profiteren van ruzie. Het maakt 
net uit wat u doet of niet doet,ze vin-
den altijd een manier om in miserie 
te zitten en kwaad van anderen te 
spreken.  Ons vers voor vandaag wilt 
zeggen dat het in feiten niet gemak-
kelijk is om met iedereen in vrede te 
leven. Maar er is een sleutel die ons 
laat weten welke rol we als christenen 
moeten spelen. Eerst moeten we be-
grijpen wat het betekent om “in vre-
de te leven”.  In vrede te leven bete-
kent vrede te maken,het te kweken 
of te houden en in vrede te zijn. De 

eerste twee betekenissen vereisen de participatie van tenminste één 
andere persoon.  Het feit is dat u vrede kunt willen en een andere 
persoon niet. Daarom zegt Apostel Paulus, “voor zover het van u af-
hangt”. U hebt geen controle over wat andere mensen doen of hun 
reactie aan omstandigheden. U hebt wel complete controle over 
uw reactie. U kunt altijd en zonder uitzondering,in vrede leven. Het is 
uw karakter en recht. Miserie houdt van gezelschap. Maar miserie zal 
nooit comfortabel zijn in de buurt van mensen die voor vrede kiezen. 

PROFETISCHE WOORD
Ik hou van iedereen want liefde is mijn karakter. Ik spreek geen 
kwaad,want ik weiger om mijn kracht of vrede op te geven. 
Wat dan ook ze zeggen en hoe negatief het kan zijn zal ik niet 
negatief reageren. Ik weiger om verontrust te worden door 
woorden of handelingen van anderen.  Ik kies voor vrede want 
vrede is mijn erfgoed. 

VERDER STUDIE
Johannes 14:27; Galaten 5:22; 1 Petrus 3:11
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zaterdag 13 november Beter Dan Een Kluis

Mattheus 10:31
Wees dus niet bevreesd, u gaat 
veel musjes te boven.

Fort Knox is beschouwd als de meest 
beschermde plaats op aarde.  Als u 
op een of andere manier binnen kunt 
gaan zonder gezien te worden door 
de 30 000 soldaten moet u nog een 
methode verzinnen om door de muren 
te gaan.  De muren zijn van graniet ge-
maakt,een meter dik en houden meer 
dan 750 ton wapeningsstaal en beton. 
Het is gebouwd om alle soorten aan-
vallen te weerstaansommige mensen 
geloven dat de muren een atomisch 
bom kunnen weerstaan. Binnen,als u 
de weg kunt vinden door een puzzel 
van gesloten duren,zult u een 22 ton 
kluis deur vinden waarvan enkel een 
paar mensen de passcode weten. Nie-
mand kent de hele combinatie. Het is 

beschermd met de meest avanceerde technologie al die dingen enkel 
om het goud die binnen is te beschermen. Goud kan niet denken, spre-
ken of zien. Het heeft geen geest of ziel.  Het heeft geen gevoelens en 
kan van niemand houden. Toch is het beschermd op dit niveau. Hoev-
eel meer u? De God die goud maakte zei dat geen hoeveelheid goud 
meer kostbaar en waardevol is dan u. Als een man zover kan gaan om 
levenloze objecten te beschermen moet u weten dat u Hemelse vader 
u nooit onbeschermd of onbewaakt zal laten. U bent Zijn mees waar-
devol bezit en  niemand zal u ooit van Hem wegnemen. 

PROFETISCHE WOORD
Ik win tegen elke gevaar die ik tegenkom in de naam van Jezus! 
Niemand zal me onttronen van waar God me heeft geplaatst.  
Ik kan nooit gedegradeerd worden. Ik blijf stijgen en niemand 
kan me verplaatsen van waar God me heeft geplaatst.

VERDER STUDIE
Romeinen 8:31-39
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zondag 14 november U Bent Er Al

1 Timotheüs 6:16
Hij Die als enige onsterfelijkheid 
bezit en een ontoegankelijk licht 
bewoont; Hem heeft geen mens 
gezien en niemand kan Hem 
ook zien. Hem zij eer en eeuwige 
kracht. Amen.

De religies van de wereld hebben een 
iets in algemeen. Ze zeggen dat u iets 
moet doen om bij God te gaan. Chris-
tendom is niet zo. Ons geloof zegt dat 
het onmogelijk is om naar God te gaan 
met onze eigen inspanningen.  Ons vers 
voor vandaag zegt letterlijk dat geen 
mens bij God kan gaan.  Hij woont in 
ontoegankelijke licht die niemand 
ooit heeft gezien of kan zien. God is 
dus ontoegankelijk voor mensen. Dit 
kan teleurstellend zijn, maar voor een 
christen is er goede nieuws. God geeft 
iets beter gedaan dan ons toegang te 

geven om bij Hem te kunnen gaan. Hij is naar ons toegekomen. Hij wist 
dat Hij in een vorm was die we niet konden aanraken en daarom kwam 
Hij in de Persoon van Jezus.  We konden niet naar Hem kijken in Zijn 
echte vorm, dus Hij ledigde zich in een menselijke lichaam en zei “Ik 
Ben Het Licht” dat we konden zien.  Jezus is de uitbreiding van Gods 
liefde voor u. Hij houdt u niet tegen van dit licht. De enkel manier om 
bij Hem te komen is als u in Hem bent. De Bijbel zegt dat u leven ver-
borgen is met Christus in God. Als u in Christus bent, moet u niet langer 
naar een ontoegankelijke licht proberen te gaan. U bent in dat licht. 

PROFETISCHE WOORD
Ik functioneer van een plaats van verlichting. Mijn verstand is ver-
licht en ik heb nu een perfecte capaciteit van begrip, behoud en 
herinnering. Ik heb licht in me en het leven en energie van God zijn 
in elke van mijn cellen. Ze verdringen ziektes van mijn lichaam. 

VERDER STUDIE
Handelingen 17:28; Colossenzen 3:3
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maandag 15 november Een Voorspoedig Mentaliteit

Romeinen 12:2
En word niet aan deze wereld geli-
jkvormig, maar word veranderd 
door de vernieuwing van uw gez-
indheid ...

Sommige mensen denken dat financieel 
bloei niet voor christenen is. Ze hebben 
het fout begrepen. God identificeerde 
zich met drie mensen in de Bijbel-Abra-
ham,Izaak en Jakob-en elke van hen 
was super rijk.  In Exodus 3:6 zei God te-
gen Mozes, “… Ik ben de God van uw 
vader,de God van Abraham,de God 
van Izaak en de God van Jakob.” Gen-
esis 13:2 vertelt dt Abraham heel rijk was 
in vee,zilver en goud. De Bijbel zegt dit 
over zijn zoon Izaak “ Zo werd hij steeds 
rijker. 14Hij had grote kudden schapen 
en geiten en veel slaven en slavinnen. 
Hij werd zelfs zó rijk dat de Filistijnen jalo-
ers werden.” (Genesis 26:13-14). Jakob 
had ook dezelfde getuigenis. De Bijbel 

zegt, “  Dankzij die tactiek groeide Jakobs kudde snel en werd hij steeds 
rijker, met veel dienaren, kamelen en ezels. (Genesis 30:43).Gods voors-
poed is voor enkel een paar mensen;het is voor degenen die Zijn Woord 
volgen. Hij zegt in 3 Johannes 1:2, “Mijn vriend, ik bid dat het u in elk opzicht 
goed mag gaan, ook wat uw gezondheid betreft. Ik weet dat ik mij over 
uw omgang met God geen zorgen hoef te maken.” Als u worstelt met 
gebrek en armoede in uw leven is de remedie daarvoor een nieuwe men-
taliteit,nieuwe ooriëntering. Verander uw taal, bewustheid en manier van 
denken en uw situatie zal veranderen. Romeinen 12:2 zegt, “En word niet 
aan deze wereld gelijkvormig, maar word veranderd door de vernieuwing 
van uw gezindheid.” Denk en spreek over voorspoed tot uw hele men-
taliteit veranderd is door de mogelijkheden van een voorspoedig leven. 

PROFETISCHE WOORD
Het is Gods wild at ik rijk bent,niet enkel in het Woord,maar in 
geld en financiële bezittingen. Ik ben een erfgenaam van God 
en mede-erfgenaam met Christus. Ik ben lid van de rijkste fam-
ilie op aarde en bloei is mijn geboorterecht. Ik ben bewust van 
toereikendheid en superovervloed. Alle rijkdom is van me!

VERDER STUDIE: Psalm 112:1-3; Romeinen 8:17; 1 Korintiërs 3:21
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dinsdag 16 november Geen Retouren

2 Petrus 1:3-4
Immers, Zijn Goddelijke kracht 
heeft ons alles geschonken wat 
tot het leven en de godsvrucht be-
hoort, door de kennis van Hem Die 
ons geroepen heeft door Zijn heer-
lijkheid en Zijn deugd.4Daardoor 
heeft Hij ons de grootste en kost-
bare beloften geschonken, opdat 
u daardoor deel zou krijgen aan 
de Goddelijke natuur, nadat u het 
verderf, dat er door de begeerte in 
de wereld is, ontvlucht bent. 

Ik herinner me nog toen ik in de eerste-
klasse salon van Heathrow vluchthaven 
zat en plots hoofdpijn voelde.  Woorden 
haastte uit mijn geest en vroeg om gespro-
ken te worden. Ik zei luidop,”Hij nam!” Mijn 
vrouw zei, “Nam wat?” Ik besefte dat de 
Geest van geloof door me sprak. Ik ant-
woorde, “De Bijbel zegt, “Hij naam ons 

zwakheden.” “Is nam de verleden tijd van neemt?” Ik zei, “Het is dus genomen. 
Hoofdpijn,u bent weggenomen door Christus.” Goddelijke gezondheid is de 
geboorterecht van elke kind van God. Jezus nam elke ziekte en zwakheid in 
Zijn eigen lichaam toen Hij op de kruis stierf. En toen Hij van de graaf opwek-
te kwamen ze niet mee.  Elke ziekte of zwakheid die u nu tegenkomt is een 
resultaat van het illegale transactie. Het is illegaal voor elke kwaadwaardig 
werk die God van uw leven nam,door de werken van Jezus Christus,terug 
te komen. Jezus betaalde voor uw gezondheid met Zijn eigen bloed en er 
is geen terugbetaling mogelijk.  God heeft u een geschenk van goddelijke 
gezondheid gegeven. weiger om de kwaadaardig geschenk van ziektes 
te accepteren. Vul uzelf met de kennis van wat het Woord van God zegt 
over uw recht op goddelijk gezondheid zodat zelfs als de duivel u probeert 
te overtuigen,het Woord in u moedig zal zeggen, “Er zijn geen retouren!”

PROFETISCHE WOORD
Ik ben een burger van Sion, wedergeboren met het Goddelijke 
soort leven. De wet van zonde en dood werkt niet in mij leven. 
Ik ben dus niet kwetsbaar voor ziektes, mislukking of armoede. 
De wet van de Geest van leven werkt in mijn lichaam en in mijn 
gedachten ,in de naam van Jezus. 

VERDER STUDIE: Mattheus 8:16-17; Romeinen 8:2, 11
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woensdag 17 november Hou Toezicht Op 
Uw Mirakel

Lukas 17:14-16
En toen één van hen zag dat hij 
genezen was, keerde hij terug, 
terwijl hij met luide stem God ver-
heerlijkte. En hij wierp zich met het 
gezicht ter aarde voor Zijn voeten 
en dankte Hem. 

We hebben talloze mirakels gezien tijdens 
ons kerkdiensten. Mensen krijgen beves-
tigingen van mirakel geld die op hun 
bankrekening wordt gestort, krediet op 
hun gsm, geld in hun zakken en toename 
in kredietscores. De mirakels die geb-
euren zijn ontegenzeggelijk en de reactie 
daarop is meestal tranen van vreugde 
of schreeuwen van dankzegging aan 
de Heere. Maar de mensen zouden hun 
mirakel niet kennen als hun zakken, tas-
sen or portemonnee en zelfs krediet kaart 
rekening niet hadden gecheckt. Hetzelf-
de geldt voor genezing.  De ontvanger 
moet iets doen die ze vroeger niet kon-

den doen.  Er was een bepaalde vrouw die een bewonderende mirakel 
kreeg.  Haar buik was groot alsof ze zwanger was. Toen ze genezen werd 
wis ze zelfs niet wat juist was gebeurd.  Iemand had naar haar buik moet-
en wijzen en zeggen tegen haar dat het nu normaal was.  De waarheid in 
mirakel geld,mirakel krediet scores en genezing is de waarheid in alles wa-
arop u uw geloof concentreert. U moet uw mirakel in toezicht houden.  De 
tien melaatsen in ons vers voor vandaag kregen allemaal een mirakel,maar 
we worden verteld dat enkel een van hen “zag dat hij genezen was”.  Het 
zegt niet dat hij iets spectaculair voelde of hoorde. Hij concentreerde ge-
woon op wat met zijn lichaam ging gebeuren-hij zocht een verandering-en 
zag het. Mis de manifestatie van uw mirakel niet omdat u op een spec-
taculaire gebeurtenis wacht. Zoek tekens van uw mirakel onmiddelijk na 
het ontvangen van een Woord over uw kwestie. Geef dank aan God zelfs 
als de eerste tekens tegen uw verwachte resultaat gaan,dank hem voor 
de mirakel die zojuist is gebeurd en u zal zeker van uw mirakel getuigen.  

PROFETISCHE WOORD
Dingen veranderen in mijn keven op dit moment. ik maak het 
Woord van God vruchtbaar in mijn leven en ik spreek leven 
naar elk dode situatie in mijn leven.  

VERDER STUDIE: Lukas 17:11-19



23

donderdag 18 november De Vervaldatum Van Geloof

Hebreeën 11:1
Het geloof nu is een vaste grond 
van de dingen die men hoopt, en 
een bewijs van de zaken die men 
niet ziet.

Geloof is tijdelijk. De meeste chris-
tenen weten dat niet en als resulta-
at daarvan proberen ze om dingen 
te krijgen met geloof die niet meer 
werkt. De Bijbel zegt dat geloof een 
vaste grond is van de dingen die men 
hopen. Het is de onderbouw waarop 
het hoofdgebouw staat voor de din-
gen dat u wilt, maar nog niet met uw 
fysieke ogen hebt gezien. Geloof is niet 
meer nodig als u de resultaten hebt 
gezien. Op die basis is geloof tijdelijk. 
Het belangrijkste dat u over geloof 
moet weten is dat u het geloof van van-
daag de volgende dag niet meer kan 
gebruiken. Geloof is nu. Ons vers voor 

vandaag zegt “geloof is” niet “geloof was” of  “geloof zal zijn”.  Volgens 
Romeinen 10 vers 17 komt geloof door te horen.  Geloof moet blijven 
toenemen en het kan enkel toenemen als u blijft horen.  Geloof komt niet 
door het Woord van God te horen.  Geloof komt door het proces van 
horen. De proces van horen komt van het Woord. Met andere woorden 
produceert een proces van horen in u end at type horen produceert 
geloof.  Neem de tijd om het Woord te horen. Het is om u nu te helpen.  

PROFETISCHE WOORD
Ik doe wat het Woord zegt. Ik doe meer dan enkel het Woord te 
horen, ik doe wat ik gehoord heb.  Geloof is mijn levensstijl.  Ik 
ben voorzien van dynamisch kracht om verandering te veroor-
zaken en de overwinning te hebben tegen elke situatie.   

VERDER STUDIE
Romeinen 10:17; 1 Johannes 5:4
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vrijdag 19 november Een Leven Vrij Van Wraak

Romeinen 12:19
Neem nooit wraak, vrienden! Laat 
dat maar aan God over, want Hij 
heeft gezegd: ‘Mij komt de wraak 
toe, Ik bepaal de straf voor alle 
zonden.’

Als christenen verheugen we ons niet 
door het falen van anderen die zich ver-
zetten tegen ons. Dat toont de karakter 
van Christus niet. In plaats daarvan ver-
heugen we ons in het feit dat God ons 
kent en we zijn in Hem en Zijn karakter 
werkt in ons.  In ministerie hebben we 
veel mensen ontmoet die ons voor geen 
reden haten,ze zeggen alle soorten din-
gen over ons. Wat ze niet beseffen is 
dat we gemotiveerd zijn, geactiveerd 
en onder de controle van liefde. Als u 
onder de controle van liefde bent,wordt 
u een meester in het leven. U wordt door 
niets bezorgd. U wordt door niets ver-
stoord. Toen de kinderen van Israël uit 

Egypte kwamen, roofden ze de rijkdom van de Egyptenaren. Ze leefden 
in Egypte als arme mensen,maar ze kwamen eruit in overspoed zelfs als 
ze vervolgd werden.  Als een kind van God ben jij bestemd om voors-
poedig te zijn,en met voorspoed komt vervolging. Maar als vervolging 
komt moet u niet op dezelfde manier reageren. Praat nooit slecht over 
iemand. Hou u concentratie op de toekomst en blijf voorwaarts gaan zelfs 
als uw vijanden achter u komen. Zoals God de wielen van de strijdwa-
gens wegnam van de mensen die achter de kinderen van Israël kwam, 
kan God ook de snelheid van uw vijand verminderen. Hij is Jehovah Gmo-
lah, de God die terugbetaalt. Iedereen die tegen u vecht, vecht tegen 
de God die u voorspoedig maakt en die gevecht zullen ze nooit winnen.  

PROFETISCHE WOORD
Lange leven is van mij in de naam van Jezus. Ik zal niet sterven. 
De geest van God jaagt elke verwoester weg die mij wilt ver-
nietigen. Elke reus die in mijn weg staat wordt nu verplaatst in 
de naam van Jezus. Elke vijand -in mijn financiën, een ziekte 
,elke enkele ding die in weg van mijn vooruitgang staat-wordt 
nu verwijderd in de naam van Jezus! 

VERDER STUDIE: 2 Korintiers 5:17
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zaterdag 20 november De Ladder Van Geloof

Judas 1:20
Maar, vrienden, u moet uw aller-
heiligst geloof sterker laten worden 
en u bij uw bidden laten leiden 
door de Heilige Geest.

Een paar dagen geleden praatte we 
over hoe geloof “nu” is  en hoe geloof 
dat door horen komt vereist dat we het 
Woord altijd horen die over ons gewen-
ste verandering gaat. We staan onder 
dat Woord tot we zijn manifestatie zien. 
Zelfs als we het geloof van gisteren niet 
kunnen gebruiken is er een manier om 
uw geloof tot een bepaalde niveau te 
brengen en nooit terug naar beneden 
te gaan. Op die manier moet u niet 
herbeginnen met het bouwen van uw 
geloof als u een bepaalde doel in ge-
loof wilt bereiken. U kunt beginnen op 
uw laatste niveau van geloof. Geloof is 
ladder zonder top. Er is geen begrenzing 
op hoe hoog u kunt gaan en het is de 

Heilige Geest die u helpt om van een niveau naar een andere te gaan.  
De Heilige Geest steunt u terwijl u bid -Hij helpt u om naar een andere 
niveau te stijgen-met de taal van Geest maakt u uw geloof vast op het 
niveau van het Woord of openbaring dat u juist heeft gekregen.  Het is 
zoals een raam openzetten ;uw geloof kan nooit verminderen. Vind tijd 
om te bidden. Wees bewust van het vastmaken van uw geloof terwijl uw 
in de taal van de Heilige Geest bidt, zeg tegen uzelf dat u op een hoger 
niveau van geloof bent.   Bid in de taal van de Heilige Geest na het lezen 
van een hoofdstuk in boeken die over geloof gaan. Bid in de taal van de 
Geest terwijl u luistert naar berichten die we prediken en aanleren, doe 
het op datzelfde moment dat u kennis krijgt.  Uw maakt uw geloof op een 
hoge niveau vast terwijl u dit doe ten de kennis blijft in uw geest. 

PROFETISCHE WOORD 
Mijn geloof stijgt naar een andere niveau. Ik word moedig terwi-
jl ik in de Heilige Geest bidt want ik weet dat ik naar een andere 
niveau stijgt. Ik stijg zoals een bouwwerk ,hoger en hoger.  Nie-
mand kan me stoppen,ik verander de wereld en wat ik doe zal 
opgenomen woorden in het Geloofs Hall of Fame. 

VERDER STUDIE: Romeinen 1:17
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zondag 21 november Lunch met God

2 Korintiërs 13:14
…de innige band die de Heilige 
Geest geeft, met u zullen zijn.

De Heilige Geest is het meest misver-
stonden Persoon van de Godheid en 
Hij is degene die het meest aanwezig 
is hier op aarde. Hij wordt meestal met 
“het” aangesproken of als een soort 
kracht of vuur voorgesteld. Mensen 
denken aan Hem Meestal als ze iets 
extraordinaire willen,zoals een object 
om te gebruiken. Het Woord van God 
toont echter dat de Heilige Geest een 
Persoon is. Hij spreekt,heeft gevoelen 
en wilt een relatie met ons hebben 
zoals we ook relaties willen. Hij wilt een 
relatie hebben met alle christenen. 
Het meest belangrijk is dat Hij een 
relatie met u wilt. Hij wilt met u praten 
en dingen met u discussiëren. Hij wilt 
deelnemen in uw gesprekken en uw 

dagelijkse activiteiten. Het  kwetst zijn gevoelens als u Hem negeert. 
Zelfs als de Heilige Geest God is moet u wel niet naar Hem bidden. U 
bidt met Hem. Hij is uw grootste en meest betrouwbare partner. Zeg 
tegen de Heilige Geest als u wilt bidden, “Laat ons samen bidden. Dat 
is wat het betekent om in de Geest te bidden. Bidden met de Heilige 
Geest betekent niet dat u Hem rondom u voelt. Bidden met de Hei-
lige Geest betekent dat u zegt dat Hij uw Partner en Maat is. Nodig 
de heilige Geest uit om samen met u te eten,bid niet dat Hij het eten 
moet zegenen. Hij zegent het eten niet. Hij eet met u. Vraag voor  Zijn 
mening terwijl u bidt. Glimlach naar Hem elke ochtend en zeg, “Goede-
morgen Heilige Geest.” Begroet Hem in de middag. Praat met Hem tij-
dens de da gen voor u gaat slapen,zeg  “Goedenacht Heilige Geest.” 

PROFETISCHE WOORD
Heilige Geest,u bent mijn enige vriend en ik kan niets doen zonder 
U. U bent toegewijd om een relatie met me te hebben.  Ik ben nooit 
alleen omdat ik U heb.  U bent altijd met me en naast me. Ik wan-
del moedig door het leven omdat ik alles van U leert dat ik nodig 
heb om een hoge niveau van succes te bereiken.  Dank U Heilige 
Geest,om van me te houden en me in alles te helpen. Ik hou van U!

VERDER STUDIE: Johannes 16:7; Johannes 14:26
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maandag 22 november Beter dan Muhammad Ali

Hebreeën 10:23
Wij moeten blijven vasthouden aan 
wat God ons heeft beloofd, en an-
dere mensen erover vertellen. Om-
dat God Zich aan zijn woord houdt…

Er is een verschil tussen bekentenis en 
bevestiging. Bekentenis is iets zeggen 
dat u wilt. Bevestiging is iets zeggen 
waarvan u weet dat het waar is.  u 
bevestigt niet om iets te krijgen. U beves-
tigt wat u al hebt. De Bijbel spreekt van 
de verklaring van ons geloof,maar het 
woord betekent bevestiging. Het is 
een verkenning van wat u al hebt. Als 
u iets bevestigt is het meer dan enkel 
woorden uit uw mond. Uw lichaam en 
emoties nemen deel in uw bevestiging 
en uw spreekt van uw geest.  Uw hele 
wezen neemt deel eraan;geest,ziel en 
lichaam. U bent rijk. Het is een realiteit.  
Als u bevestigt dat u rijk bent, u hoeft 

de tijd op de klok niet luidop te zeggen. Neen! U forceert uw lichaam en 
ziel om in overeenstemmen te komen met het Woord van de waarheid. 
U glimlacht omdat u weet hoe rijk u bent. U voelt de aangenaamheid 
die met rijkdom komt terwijl u het bevestigt. Muhammad Ali zei altijd 
dat hij de beste bokser allertijden was.  Hij was zeker een grote boks-
er mar niet de grotste. Zijn laatste record was 56 van 61 gevechten,er 
waren andere boksers die beter hadden. Maar zover het hem betreft 
was hij de beste allertijden en niemand kon dat veranderen. Hij zei het 
constant. Win of verlies-er waren tijden waarin hij de match verloorde 
-veranderde zijn bevestiging niet. Dat is hoe u moet zijn met het Woord 
die de waarheid zegt over wie u bent en wat u hebt. Ga met het Woord 
mee. Stop nooit met het wie u bent en wat van u is te bevestigen.  

PROFETISCHE WOORD
Ik zie heilige engelen elke dag rond me heen. Ik voel de en-
gelen. Ik ben nooit alleen. Ik ben altijd met Jezus. ik ben een 
multimiljonair. Ik ben rijk. Ik ben voorspoedig. Ik kan nooit ver-
liezen. Ik kan nooit platzak zijn. Ik ben groter dan alles die ooit is 
gebeurd.  Ik ben de beste ding die ooit op de aarde is gebeurd. 

VERDER STUDIE: Romeinen 10:17
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dinsdag 23 november U Moet Niet Meer Wachten

Handeling 1:8
maar u zult de kracht van de Hei-
lige Geest ontvangen, Die over u 
komen zal; en u zult Mijn getuigen 
zijn, zowel in Jeruzalem als in heel 
Judea en Samaria en tot aan het 
uiterste van de aarde..

Veel christenen vragen God om kracht. 
De waarheid is dat het maakt niet uit 
hoeveel ze vasten,bidden or spek-
en of naar God huilen;Hij gaat geen 
kracht aan hen geven omdat ze het 
al hebben. Het problem is dat ze het 
niet weten. Uwerd kracht gegeven,-
dunamis,die inherente kracht als het 
van het Grieks wordt vertaald-kracht 
die in iets leeft door de aard van die 
bepaalde object. U hoef dit kracht 
niet te krijgen want u hebt het al.  Dit 
kracht is in u,maar het zal niets voor u 
of anderen doen als u het niet begrijpt.  
Dunamis kracht – de kracht die u hebt-
is de kracht om mirakels te doen. Het 

is moreel kracht en uitstekendheid van de ziel.  Het is de kracht en inv-
loed die tot rijkdom behoort. Het is kracht en bronnen die uit toename 
komen. Het is de kracht in legers.  De kracht in u is voor mirakels,be-
kwaamheid,overvloed,sterkte en macht. U wacht niet om kracht te krij-
gen. U bent een wandelde,pratende krachtpatser klaar om tegen elke 
moeilijkheid te gaan en elke missie te vervullen. 

PROFETISCHE WOORD
Ik ben een eindtijd afgezant van het Koninkrijk van God die 
gestuurd is om veranderingen te veroorzaken. Ik ben hier op 
een missie en ik zal het doen zonder te falen.  Ik ben voorzien 
van kracht om een persoon van invloed,uitstekendheid en be-
kwaamheid te zijn.

VERDER STUDIE
1 Korintiers 4:20; 2 Petrus 1:3
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woensdag 24 november Uw Toekomst Is In Uw Mond

Romeinen 10:6,8
Maar met de rechtvaardigheid 
die uit het vertrouwen op Christus 
voortkomt, is het heel anders… 
Dicht bij u is het Woord, in uw mond 
en in uw hart. Dit is het Woord van 
het geloof, dat wij prediken.

Alles wat u wilt is hier. De auto die u 
wilt,dat huis met vier kamers die u 
voorbij rijdt en elke avond naartoe ki-
jkt, al de geld die u kunt hebben, zegt 
u het maar. God stuurt geen van die 
dingen naar de aarde,Hij gaat engel 
Gabriel niet sturen om ze aan uw deur 
te leveren. Hij heeft alles wat u nodig 
hebt al gegeven. Maar u zegt, ik heb 
geld nodig. Ik heb genezing nodig. Ik 
heb herstelling nodig voor mijn fam-
ilie. Ik heb een permanente verblijf 
nodig. Waar heeft God al die dingen 
geplaatst? De antwoord is gemakkeli-

jk: het Woord van God is alles wat u nodig hebt. Mensen willen dat 
ik een profetie voor een huis of visa geef,maar u hebt iets groter dan 
een profetie. U hebt het Woord van God en de Bijbel zegt dat het een 
meer gegarandeerd woord van profetie is. In feiten spreken profeten 
die van God zijn,het Woord van God. De grootste voorwaarde voor 
een woord die van een echte profeet komt is dat u in het Woord van 
God moet blijven. Het Woord in uw mond is beter dan Jezus hier op 
aarde te zien.  Dat is de uitdrukking van uw geloof en voor degenen die 
in geloof behandelen is het Wood genoeg. Geloof in het Woord van 
God en spreek in geloof. U zul dan nooit een profetie nodig hebben. 

PROFETISCHE WOORD
Ik leef een leven van profetie. Ik ben uitgerust met het Woord 
van Waarheid,ik spreek dingen tot bestaan. Ik ben niet aan de 
barmhartigheid van omstandigeheden onderworpen;ik heb 
control erover. De parlement van de hemel staat achter me als 
ik spreek en door de genade die in mijn leven werkt zal alles 
dat ik spreek gebeuren.

VERDER STUDIE: 2 Petrus 1:19
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donderdag 25 november Wees Onontbeerlijk

2 Korintiërs 9:7
Ieder moet voor zichzelf uitmaken 
hoeveel hij zal geven. Dwing nie-
mand iets te geven, want dan doet 
hij het met tegenzin. God houdt er-
van dat u met een blij hart geeft.

Er is een verschil tussen belangrijk zijn en 
waardevol zijn. We zijn allemaal waar-
devol voor God,maar niet allemaal be-
langrijk. De Bijbel zegt ons dat God Zijn 
Zoon stuurde om voor de hele wereld te 
sterven. Dat is hoe waardevol elke per-
soon is voor God. Maar sommigen doen 
hun waarde toenemen in Gods ogen en 
stijgen van rang-van waaardevol tot be-
langrijk. De vers voor vandaag geeft een 
eenvoudig formule om op Gods VIP-Heel 
Belangrijk Persoon-exclusieve lijst te komen.  
Er is iets dat God boven alles waardeert:-
meer dan prediken,profetie,evangelisme 
en dat is een gelukkig gever .Geld is een 
werktuig voor de vooruitgang van het 
Koninkrijk van God. God zegt Zelf dat 

door geld Zijn steden naar het buitenland verspreid zullen worden,niet door 
gebed,prediken of profetie-geld! Jezus sprak meer over geld dan de Hemel 
en de Hel. Dus hoe wordt u een VIP van God? Word een gever die niet en-
kel geeft omdat de predikant het heeft gezegd,maar een die geeft door de 
leiding van de Heilige Geest op elke gegeven mogelijkheid. Wees snel als 
u geeft en verheug u daarin.  God houdt ervan dat u de privilege van een 
Zijn partner te zijn beseft,te beseffen dat Hij door u Zijn doel op aarde ver-
vult. Hij houdt ook ervan dat u blij bent terwijl u het doet. God houdt ervan er 
wordt daarvan behaagt en is onwillig om die persoon in de steek te laten of 
zonder die persoon te leven. Uw attitude terwijl u geeft kan uw beste verze-
kering worden. Het kan uw permanente positie op Gods VIP lijst garanderen.   

PROFETISCHE WOORD
Ik heb het besloten in mijn hart en gedachten dat ik een gever 
zal zijn. Ik heb de zalving om te geven en ik kom in overeen-
stemming met mijn hemelse doel en ik vervul mijn priesterlijke 
bevel.  Ik breng vreugde naar mijn Vaders hart en door mij 
wordt het Woord van God naar alle delen va de aarde verspre-
id.  Ik ben Gods VIP en ik ga op alle plaatsen zonder angst want 
God wilt niet zonder me leven,Zijn prompt,een gelukkig gever.  

VERDER STUDIE: Zacharia 1:17
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vrijdag 26 november Gods Kredietscore Systeem

1 Korintiërs 3:21
Laat daarom niemand roemen in 
mensen, want alles is van u…

Enkel een paar landen hebben hun 
eigen kredietscore system. Het is een 
system waarin iemand zijn financiële 
informatie wordt doorverteld aan bep-
aalde instituten om te kunnen bepalen 
of ze een goede of slechte financiële 
risico zijn. Kredietscores kunnen een 
invloed hebben op hoeveelheid geld 
u kunt lenen en de termen ervan ,de 
kosten van de verzekering en hoev-
eel geld vereist is voor een storting op 
huisvesting, gereedschap en ande-
re dingen.  Als uw kredietscore lag is 
hebt u niet zoveel financiële opties of 
zelfs geen opties. Als uw kredietscore 
hoog is hebt u meer financiële op-
ties en op betere tarieven. Daarom 
zijn mirakels van kredietscore toen-

emingen een van de meest gezochte in ons ministerie.  Er is iets die 
beter is dan mirakel kredietscore toeneming en dat is genade.  God 
checkte uw kredietscore niet om te bepalen hoeveel genade Hij aan 
u zou geven. Hij kijkt niet naar uw verleden om te bepalen of u goed 
genoeg bent om de dingen die u wilt te krijgen. Hij heeft u al gekwal-
ificeerd met Zijn eigen goedheid en heeft u in een perfecte positie 
geplaatst door Zijn eigen gerechtigheid aan u te geven. De enige 
verzamelingen op uw record zijn goedheid en barmhartigheid.  Door 
Zijn genade heeft Hij uw toegang tot uw wensen mogelijk gemaakt. 
Laat u niet vangen door te denken dat Gods antwoord een verbinding 
hebt met uw prestatie. De samenleving kan u neerzetten en zeggen 
dat u niet goed genoeg bent,maar God zal u de overwinning geven. 
U bent gekwalificeerd door Zijn genade en alle dingen zijn van u.  

PROFETISCHE WOORD
Ik zeg iets en het komt tot bestaan door de Genade die in mijn leven 
werkt. Ik ben op de top en ik stijg naar hogere niveaus. Niemand 
kan me diskwalificeren omdat God me heeft gekwalificeerd. Er 
zijn dus geen gesloten deuren in mijn leven want de Genade 
van God heeft me toegang gegeven niets kan me blokkeren. 

VERDER STUDIE: Romeinen 8:32



32

zaterdag 27 november Kopieer Kwaliteit

1 Korintiërs 11:1
Wees navolgers van mij, zoals ik 
navolger van Christus ben.

Er zijn veel trends,maar niet veel trend-
setters,want het is een moeilijke ding 
om een voorbeeld voor mensen te 
zetten. Het eist een bepaalde soort 
genade. Bijvoorbeeld,als een bepaal-
de soort modestijl niet voor u is,is de 
beste optie een mentor te vinden-ie-
mand die een meester in de kunst van 
mode,en hun stijl te kopiëren.  Zie hoe 
ze een ensemble maken,hoe ze wan-
delen,zelfs hoe ze praten. U moet niet 
hermaken en proberen te leren hoe u 
een trend kan zetten. Hetzelfde geldt 
voor de financiële wereld,vind iemand 
die geld heeft beheerd en op een 
bepaalde niveau financiële niveau 
zit. Leer de beste van de beste want 
kwaliteit is gekopieerd.  Hetzelfde geldt 

voor ministerie. Daarom zei Apostel Paulus,volg mij zoals ik Christus volg. 
Hij wist dat hij een bepaalde genade had. Jezus was zijn persoonlijke 
mentor en hij stelde het Woord van God op een bepaalde manier 
voor,een bepaalde stijl en manier van praten. De voornaamste reden 
waarom kerken niet groeien is dat leiders in ministerie hun eigen karak-
ter in de ministerie zetten terwijl mensen aangetrokken warden door 
de karakter van hun mentor.  We hebben niet veel tijd tot de vervo-
ering. We moeten ons voordeel van genade nu meer dan ooit geb-
ruiken. Kopieer uw mentor. Geloof in degene die God heeft gestuurd. 
Doe wat uw mentor doet en u zult de resultaten van uw mentor krijgen.

PROFETISCHE WOORD
De kracht van God op het leven van mijn man van God, het lev-
en van mijn vrouw van God,op hun families  ,op de miljonairs in 
hun kerken ,die kracht is ook op me. De genade voor genezing 
die in hun ministerie werk is ook op mijn leven. De genade voor 
groei in hun ministerie is ook op mijn leven. Ik heb alle kracht 
die ik nodig heb in de machtig naam van Jezus. 

VERDER STUDIE: Efeziers 5:1; Handelingen 4:13
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zondag 28 november Beschikbare Geloof

2 Korintiërs  4:18
Wij houden onze ogen immers niet 
gericht op de dingen die men ziet, 
maar op de dingen die men niet 
ziet; want de dingen die men ziet, 
zijn tijdelijk, maar de dingen die 
men niet ziet, zijn eeuwig.

Er is een paradox die in de levens van 
veel christenen bestaat. Van een feiteli-
jke perspectief lijken ze platzak te zijn. 
Ze kijken op hun bankrekening en er is 
geen komma in hun bank saldo. Er is en-
kel een drietal getallen. Dat is een feit. 
De realiteit is echter dat het onmogelijk 
is om platzak te zijn als een christen. Het 
zal we niet werken als u het niet weet,het 
is zoals een man die in een winkel komt 
met miljoenen op zijn rekening,maar 
heeft geen flauwe idee ervan. Hij stapt 
rond terwijl hij aan zijn gebrek denken,hij 
denken dat hij niet kant krijgen wat hij 
wilt,maar de waarheid is dat het wil 

kan en hij zou zelfs zijn eigen winkel hebben en een eigen straat. 
Het is belangrijk dat u de verschillen tussen feiten en realiteit begrijpen. Feit-
en zijn gebaseerd op tijdelijke situaties die veranderd kunnen worden. De 
waarheid is par definitie constant en onveranderlijk. De Bijbel zet dat geloof 
door het horen komt. Horen die van het Woord van God komt die waarheid 
is-constant en onveranderlijk. Geloof is altijd beschikbaar in het leven van 
een christen. Dit betekent dat u altijd alle benodigdheden hebt voor uw 
overwinningen tegen elke omstandigheid.  Geloof is de munteenheid van 
de spirituele wereld en u kunt niet zonder geloof leven. Het is een geschenk 
van God en Hij zal het nooit terugnemen. U kunt nooit platzak zijn van geloof.  

PROFETISCHE WOORD
Ik heb alles dat ik nodig heb om een mirakel te krijgen. Ik krijg 
mijn genezing door geloof. Ik spreek in geloof en ik breng alles 
die dood was rond mij tot het leven. Ik spreek geld tot besta-
an, uitstekendheid in mijn examen,een nieuwe huis,een nieuwe 
gebouw,groei in mijn kerk of celgroep,mijn echtgenoot en kri-
jgen van een kind. Ik ben niet hopeloos of hulpeloos. Ik ben te 
rijk in geloof en het is onmogelijk om platzak te zijn. 

VERDER STUDIE:Hebreen 11
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maandag 29 november De Fysica Van Genade

Efeziërs 2:8-9
Want uit genade bent u zalig 
geworden, door het geloof, en 
dat niet uit u, het is de gave van 
God;niet uit werken, opdat nie-
mand zou roemen.

In de Olympische Spelen was een van 
de meest spannen competities,triathlon. 
Het is een combinatie van zwemmen, af-
standslopen en fietsen. In het fietsen deel 
van de competitie is er een interessante 
strategie en het noemt drafting,een prin-
cipe van fysica die weerstand vermind-
ert.  De basis principe van drafting is hoe 
Dichter u bij de fietser voor u komt,hoe 
minder lucht weerstand u zal ervaren. Al 
het weerstand die u zou hebben ervaart 
is behandeld door de fietser die vooraan 
is. Als resultaat werkt u minder,gebruikt 
minder energie en krijgt voordeel door 
het werk van de fietser die vooraan is. 
Genade -zoals de fietser die vooraan of 

kapitein in een fietsen race-kwam om u een voordeel te geven. Het maakt 
de weg klaar voor minder weerstand. Als u zich uitgeput voelt en teveel 
onnodige energie besteedt is het een teken dat u al het werk doet in plaats 
van genade voor u te laten werken. Profiteer van de fysica van genade tot 
uw voordeel in plaats van alles zelf te doen. Fysica is alles die met bewegen 
en kracht die de beweging betreft. In de fysica van genade is de Heilige 
Geest uw coach-Hij geeft u al de beste strategieën; het Woord van God is 
uw kompas ;geloof is uw fiets en wat u gebruiken om vooruit te gaan en de 
engelen team zijn klaar om u te dienen en helpen. Blijf dicht bij het bericht 
van genade; hou het altijd voor u en u zal uzelf zien winnen met gemak.  

PROFETISCHE WOORD
De voltooide werken van Jezus Christus garanderen ons over-
winning in elke sector. Ik concentreer me op het eindstreep, ik 
ben op de weg die ik moet volgen. Ik win tegen mijn vijanden 
en ik vertrap elke obstakel in mijn weg.   Ontembaar genade 
werkt in me en alles da tik doe bloeit.  

VERDER STUDIE
Filippenzen 2:13
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dinsdag 30 november Geld is Een Werktuig

Prediker 10:19
Men richt maaltijden aan om te 
lachen,wijn verblijdt de leven-
den,en het geld verantwoordt alles. 

De meeste mensen komen naar de 
kerk om mirakels te krijgen die geld kan 
fixen. In feiten zouden 90 procent van 
de gebedsverzoeken  verdwijnen als 
de mensen genoeg geld hadden.  De 
Bijbel zegt dat geld alles verantwoordt.  
Dat betekent dat er een kwestie van 
geld is waar u mensen ziet worstelen en 
ruzie maken. Alles heeft een verband 
met geld. De probleem met veel chris-
tenen die geld nodig hebben is dat ze 
degenen zijn die negatief erover praten. 
Veel christenen zijn oncomfortabel om 
over geld te praten omdat ze denken 
dat het kwaadaardig is. Dat is het niet. 
Geld is spiritueel. Het neemt de vorm 
van de eigenaar en luistert naar de 

eigenaar. Bijvoorbeeld;het geld van een drugsverslaafde wordt drugs-
geld.  Het geld van een zakenman of vrouw wordt een investering voor 
meer geld. Het geld van een gever wordt een zaad.  Christenen zijn de 
meest gekwalificeerd mensen om geld te hebben. We zijn gemaakt om 
verzorgers te zijn van de rijkdommen van de aarde.  U moet genoeg 
geld hebben voor u en uw komende generaties. Leer om op het ge-
mak over geld te praten,vooral als u het wilt. Beoefen het en blijf erover 
praten. Als u blijft spreken zal geld antwoorden. 

PROFETISCHE WOORD
Geld zal nooit een probleem zijn voor me. Ik heb geld veroverd. 
Ik kan het op elke moment krijgen. Ik creëer geld als er geen 
is. mijn portemonnee heeft geld. Mijn bankrekening heeft geld. 
Ik maak geld tot bestaan. Geld komt naar me toe van overal in 
de naam van Jezus!

VERDER STUDIE
Spreuken 13:22
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